
Program lördag 18 november 
13.00  Inledning 
13.45  Vem är mo�onären, vad driver mo�onären, var i Sverige och vilka åldrar / Linda Take 
 Hur kan vi bli fler vuxna orienterare? /Jörgen Hector 
15.00 Fika och incheckning 
16.00 Hur påverkar omvärlden våra respek�ve uppdrag? Hur blir vi bätre �llsammans? 

(gruppdiskussion) 
18.00 Avslut för dagen 
19.00 Gemensam middag med prisutdelningar 

Program söndag 19 november 
08.30 Reflek�on från gårdagen 
09.00 Svensk Orientering Events, O-Ringen Åre, Ägardirek�v 
10.00 Fika 
10.30 Uppföljning förbundsmöte 2022, inför förbundsmötet 2024, inkomna mo�oner,  

styrelsens förslag 
11.30 Summering och avslut 
11.45 Valberedningens �d 
12.30 Lunch 

Från inledningen, nyfiken på? 
Tips och trix / Lära känna varandra / Vad andra distrikt gör / Vad förbundet gör / Inspira�on / 
Lyssna på vad distrikt och föreningar har för utmaningar och möjligheter / Hur vi kommer vi framåt / 
Vad som händer härnäst / Hur vi blir fler / Hur vi går vidare /  
Hur de som ännu inte är orienterare tänker / Vad tänker de om oss / 
Hur vi ska ta vara på den gedigna utredningen kring organisa�on som genomförts / 
Hur vi ska agera i brytnings�den som är / Vad ni andra gör för at nå målen i Kompassriktning 2030 / 
Det kommersiella vs det ideella / Alla möjliga sät at fortsäta den posi�va utvecklingen / 
Höra vad alla andra gör och tycker / Träffa alla / 
Hur vi ska gå vidare u�från den förändrade verksamhet som finns ute i samhället / 
Orienteringen från och med nu och framåt / Posi�onering och hur vi ska driva verksamheten framåt / 
Samhällsutvecklingen - hur mycket ska vi vara med och ta ansvar för i stort (vs värna kärnan i 
orientering) /  
Ideell ordförande i RF:s stora uppdrag; what´s in it för orienteringsdistriktet och what´s in it för 
samhällsnytan / Kompassriktning 2030; var kommer den ifrån och hur kan jag ta �ll mig den / 
Fram�dsdiskussioner / Alla sovande klubbar / Vad vi kan ta med oss härifrån in i kommande arbete / 
Hur vi ska ta vår idrotsrörelse vidare / Lyssna av, känna läget /  
Hur vi ska besäta förtroendevalda poster och kommitéer på sikt / Få med tankar och idéer hem /  
Hur vi ska fördela resurser / Vad orienteringssverige tycker /  
Hur kan vi på bästa sät utnytja vårt gemensamma engagemang i utbildningssammanhang för at nå 
våra mål / Valberedningens jobb – samtalen här / Nomineringsförslag /  
Kandidater inför kommande förbundsmöte / Utbildning – hur vi gör /  
Transforma�on – hur den ska gå �ll / Få et ansikte på varandra / Samarbeta / Är vi på rät spår / 
Hur kommer vi summera det här imorgon / Vart tar diskussionen om hur vi blir fler vägen / 

Från inledningen, stolt över? 
Stolthet över arrangemang / stolthet över verksamhet / stolthet över tävlingar / stolthet över barn- 
och ungdomsverksamhet / stolthet över verksamhet för alla åldrar / stolthet över alla ideella resurser 
/ stolthet över at vara orienterare  

 



Vem är mo�onären, vad driver mo�onären, var i Sverige och vilka åldrar / Linda Take 

Hur kan vi bli fler vuxna orienterare? /Jörgen Hector 

Länk �ll studie om barns tävlande  

Hur påverkar omvärlden våra respek�ve uppdrag? Hur blir vi bätre �llsammans? 

Reflek�oner 
• Vi ska vara försik�ga med at rucka på distriktsgränserna, det finns mycket annat som hänger 

ihop med distrikten, lands�ng, RF/SISU.  
• RF/SISU – hur funkar det i olika distrikt, inte all�d som gränserna stämmer, det kräver 

samordning 
• Sverige är et avlångt land, i den södra delen av Sverige är det mycket närmare mellan olika 

föreningar, i den norra delen är det större avstånd 
• Vi kan hjälpa varandra u�från ämne, inte geografi och vi ska inte ändra för ändringens skull  
• Samordning och gemensamma resurser, hur samlar vi det som vi har gjort. Vi behöver öka vår 

generella förmåga at samverka över �d  
• Ungdomsverksamhet kan samordnas över distriktsgränser 
• Det finns möjligheter inom digitalisering 
• Vad är det vi vill bli bätre på? Fråga våra föreningar vad de tycker at vi ska bli bätre på?  
• Finns inte �d och förmåga at säta sig in i allt ute i distrikten, det behövs fler �llfällen där vi 

kan samlas (digitalt) kring olika ämnen – kansliet måste driva 
• Vi ska bli fler och mer – hur och vem; ska de som är bra idag at bli ännu bätre eller ska de 

klubbar som inte gör det idag bli bätre  
• Utöka de tre mindre grenarna  

Vi ska starta upp en grupp som jobbar vidare 
Monica Hatlen (Stockholm), Ebba Hedegård (Östergötland), Lars-Åke Sjöqvist (Småland), Agneta 
Hasselkvist (Örebro), Per Magnusson (Ångermanland) 
Maila namnförslag �ll Susanne. Susanne.maarup@orientering.se   

Ägardirek�v 
Förbundsstyrelsen skickar ut nuvarande ägardirek�v och nyt förslag på ägardirek�v �ll 
distriktsordföranden. 

O-Ringen Åre 
Exit Åre utan resultat. Detaljerade resultat finns inte med den presenta�onen, de kan delges först när 
årsredovisningen är klar. 

Uppföljning förbundsmötet 2022 
Gallring �ll sprintävlingar på sprintranking – ej genomförd under 2023, implementeras inför 
säsongen 2024. 
Regele�erlevnad och transparens i regelärenden, exempel finns på hemsidan 

Styrelsens förslag  
Anmälningsavgi�er, tävlingskonferensen diskuterar mer i detalj 
Stadgar, formaliaändringar, sammansätning och manda�d i styrelsen 

Inkomna mo�oner 
Genomgång och diskussion – nästa avstämning inför förbundsmötet den 14 december kl.20. 
Totalt 24 mo�oner på hemsidan. 

https://orienteringse.sharepoint.com/:b:/s/SOFT-Externt/EahY2AxHTXdNqo-tlQxXFywB4C3IDgz1qNJUwOE23v3eiQ?e=YMkN6s
https://orienteringse.sharepoint.com/:b:/s/SOFT-Externt/ESFboyckIuxCkYv7BSHtlZYBP1ZwEb08mpZqBnQbUc0PqA?e=aXKSrk
https://www.orientering.se/forening/foreningen/barn-ungdom/vardegrund-ledarskap/barns-tavlande/
https://orienteringse.sharepoint.com/sites/FRBUNDSMTEN/Delade%20dokument/General/Ordf%C3%B6randekonferens%202023/Hur%20p%C3%A5verkar%20omv%C3%A4rlden%20v%C3%A5ra%20respektive%20uppdrag?%20Hur%20blir%20vi%20b%C3%A4ttre%20tillsammans?
mailto:Susanne.maarup@orientering.se
https://oringen.se/download/18.7d859eae17a75fbc71264abf/1632133966263/%C3%84gardirektiv%202019.pdf
https://orienteringse.sharepoint.com/:b:/s/SOFT-Externt/ERfE7ZBG2hNCn_dlerwuzJIBAUFyeb_8L8vCY-XIGeYEGA?e=0LhhWn
https://www.orientering.se/utova-och-folj/tavla/dokument-stod/regelverket/sarskilda-regelbeslut-tavlingshandelser/
https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3ameeting_OGM3ZGM0NjktMDk4Ni00NmQyLThjNTItYTU5YTZiOTViMWFl%40thread.v2/0?context=%7b%22Tid%22%3a%2253611e37-a820-42d0-96ef-7723424cd88f%22%2c%22Oid%22%3a%220031941c-4af3-4d3b-b7d1-ebe55dbe7119%22%7d
https://www.orientering.se/utova-och-folj/om-soft/forbundet/forbundsmote


 
Mötets kommentarer �ll mo�oner: 

Utveckla förutsätningarna för icke bilburna at kunna delta på tävlingar, träning och andra 
orienteringsarrangemang: StOF vill skriva om delar av motionen. OK från mötet att göra detta senast 
2023-12-01.  

Gör delar av Hitaut �ll premiummedlemskap med en kostnad: Samarbeten med kommunen - bygger 
på tillgänglighet och att det inte utesluter någon av kostnadsskäl.  

Avskaffa rankingansvariga i distrikten och ersät med en av SOFT utsedd rankingansvarig: Bakgrund till 
motionen är att personer känner sig obekväma i rollen.  

Se över principer kring arrangemangsavgi�er: Handlar om OF-bidragets fördelning. Avståndstillägget 
är ”fria pengar”. Ungdomstillägg är baserat på LOK-stöd. Arrangemangsavgiften är det som 
finansierar OF-bidraget. Tidigare (före 2019) var det två delar (tävlingsavgift och SOFT-avgift) där 
SOFT-avgiften gick till förbundet och tävlingsavgiften fördelades till OF. Tidigare fördelades 
tävlingsavgiften på samma sätt som OF-bidraget gör idag. Motionens intention är inte att se över 
fördelningen mellan SF och OF.  

Möjlighet �ll reducerat klassutbud på na�onella tävlingar: Använda våra olika tävlingsnivåer; arbeta 
mer med distriktstävlingsnivå (nivå 3) när det kanske inte finns underlag för fullständigt klassutbud. 
Bra med samrådsförfarande - kommer upp mycket bra i de dialogerna.  

Regeländring för beräkning av banlängd för sprintorientering: Ett arbete som banläggaren behöver 
göra oavsett.  

Ta bort obligatoriet med at barnpassning ska erbjudas på tävlingar i nivå 1 och 2: Föranmälan som 
tilläggstjänst i Eventor kan användas.  

Kartan i startögonblicket för HD15-16: Anledningen till att de får kartan i startögonblicket på USM är 
att kartgaffling används.  

Aspekter som kommer at beaktas i styrelsens förslag med anledning av inkomna mo�oner: 
1. Hur rimmar mo�onen med Kompassriktning 2030 (=vilken ev. påverkan får det på möjligheterna at 
nå de övergripande målen i Kompassriktningen; posi�v, nega�v, neutral) 
2. Hur förhåller sig mo�onen �ll Riktlinjer för Barn- och ungdomsidrot 
 
 
 

 
 
 
 

 
 

 


